
Ordinær Generalforsamling 

Grundejerforeningen Holmstrup Bakker Afd. 1 
Dato: Den 21. marts 2023. 

Fremmødte: 188, 104, 120, 244, 210 og 218 ( bestyrelsen udgjorde 3 af de 6 fremmødte husstande) 

1. Valg af dirigent: Grundet fremmøde af blot 6 personer blev dirigent fravalgt! 

2. Formanden Bents beretning: Der har ikke været meget aktivitet i grundejerforeningen siden sidste 

GF.  

 

• Huller i vejen ved indkørsel til Holmstrupgårdvej  nr 100-156 er blevet fyldt ud med sand  

og grus. Muligvis der skal ”efterfyldes” da det synker. 

• Der vil blive lagt nyt stenmel eller stabilgrus på stien rundt om søerne, de er/ har været 

meget fugtige i vinter. Ligeledes beskæres græskanterne. 

• Legepladsens borde/bænkesæt, og bænkene ved søerne vil blive slebet og malet i løbet af 

sommeren  

• Ukrudtet ved legepladsen vil blive fjernet 2 gange årligt, af vores gartner Erik. 

• Områdets biodiversitet fortsættes også i år med såning blomster de samme steder som 

sidste år; ved ”hullet og søen”. Træer og buske er og vil blive beskåret der hvor det vurderes 

tiltrængt af vores gartner 

• Kommende kurser afholdes i Skjoldhøj Kirke, i brugen af hjertestarter, i løbet af 

foråret/sommeren. Der afholdes et stormøde på 1 time med fælles orientering, og 

efterfølgende 3 kurser a 3 timers varighed i praktiske færdigheder mht brugen af 

hjertestarter. Trygfonden har skænket 22.000 kr. til afholdelse af kurserne.  

Datoer kommer på hjemmesiden/Facebook gruppen når de kendes. 

• Udkørsel fra Holmstruphøjvej til Viborgvej er ikke afgjort endnu. Måske etableres et lyskryds 

eller det bliver ”højre ind og højre ud”. Teknisk udvalg afholdt møde (igen) om det i går aftes. 

Der foreligger ikke et mødereferat endnu. 

Se hjemmesiden for uddybende detaljer om forløbet ved Viborgvej og Holmstruphøjvej 

• Der er generalforsamling i hovedforeningen i Sognegården d. 12/4 2023. 

 

3. Kassereren Rolf aflægger regnskab: Vi har en sund økonomi, se relevante bilag 

4. Rettidige indkomne forslag: Der er ikke indkommet forslag 

5. Fremlæggelse af budget: Budget blev godkendt og kontingent forsætter uændret  

6. Valg af medlemmer: Alle nuværende medlemmer fortsætter.  

7. Se punkt 6 

8. Valg af revisor: Tommy blev genvalgt  

9. Valg af revisor suppleant: Steen blev genvalgt 

10. Eventuelt:  

a. Der er ønske om affaldsspande i området. Dette ønske fremsættes på GF i Hovedbestyrelsen den 

12/4, da det er dem der er ansvarlige for dette 

b. Der foregår ”aktivitet og handel af diverse” på vendepladsen foran ”Gulvlageret” og ”Hundens 

Verden” i de sene aftentimer. Vi har været i kontakt med politiet og de vil gerne komme forbi på 

deres runderinger – derfor opfordres alle til at ringe 114 når noget observeres. 

Referent; Karima  


